
 

Dimecres, 08 de abril de 2020 a les 12:00h. 

Salvi Güell, alcalde de Castelló d´Empúries 
L´alcalde de Castelló d´Empúries i Empuriabrava respondrà les preguntes dels nostres lectors sobre l´actualitat 
local i comarcal 

 
Salvi Güell, alcalde de Castelló d´Empúries 
1. Bon dia a tothom, a partir de les 12 podreu entrevistar en directe a 
l'alcalde Salvi Güell. Cliqueu i formuleu les vostres preguntes. 

» Bon dia a tothom !!! 
Espero que totes i tots estigueu bé 

2. Hola jo voldria saber si és veritat que l´Estat espanyol de Madrid 
es vol apoderar dels diners estalviats pels ajuntaments per a fer 
veure que farà coses però amb els diners dels altres. Ànims a 
tothom. SIDRU 

» De moment no hi ha res concret sobre els romanents de tresoreria que tenim 
els Ajuntaments . Nosaltres esperem que una part d´aquest import es pugui 
destinar a poder combatre aquesta crisi que és sanitària i econòmica . No 
entendríem de cap manera que l´Estat espanyol s´apoderés d´aquests diners 
que son de cada municipi. I esperem que decideixin aviat per poder saber de 
quins diners podem disposar i quines modificacions pressupostàries haurem de 
fer del pressupost aprovat pel 2020 . 

3. Hola,les mascaretes que va donar un vei d´Empuriabrava, on es 
poden trobar?,perque jo vaig anar a una farmacia,que segons vau dir 
alli les podíem demanar i lo que em van donar no te res aveure amb 
les donades per el vei d´Empuriabrava. 

» Totes les mascaretes que subministrem destinades a la gent són fetes per 
voluntaris i també hi ha les que va donar aquest veí. A mesura que es vagin 
esgotant es van abastint les farmàcies i el CAP. 

4. Quan està previst que arribi la fibra a Castelló? 

» La companyia MasMovil ja l´està desplegant a diferents sectors del municipi. 
De moment és l´única empresa que ho està fent. Com que per nosaltres no és 
suficient ara estem gestionant amb un grup de petites empreses un major 
desplegament per poder abastir quantes més persones millor. 

5. Alcalde ens podeu explicar com quedarà la plaça interior de 
l´ajuntament un cop estigui acabada l´obra i quin tipus de vehicles hi 
tindran accés? 



» Està previst que el sota porxo es pavimenti amb pedra de Sant Vicenç. La 
plaça amb rajol de color vermellós i l´escut de Castelló amb material corten al 
mig. A les cantonades hi haurà plantes. El tema dels vehicles l´estem 
reconsiderant. 

6. No n hi ha prou d´ajornar impostos. S´han d anul.lar. Sobretot no 
cobrar l´IBI als contribuents. 

» Tenim sobre la taula diferents propostes que haurem d´estudiar. També 
depenem de la legislació estatal per veure què podem fer i què no. El tema 
d´impostos ve regulat per llei. 

7. Salvi, soc l´Anna Matas. Hi ha gent de Castelló que estigui de 
viatge i no hagi pogut tornar? ANNA 

» Que jo sàpiga no, almenys a mi no m´ha arribat. Si vostè en té coneixement 
d´algú ens ho faci saber que mirarem de veure què hi podem fer. 

8. Hola Salvi, heu tingut contacte amb el Club Nàutic per avaluar 
l'impacte de l'ajornament de la Fira del Veixell? Hi ha possibilitat 
que es faci més endavant? Gràcies per la resposta. LLUÍS 

» L´Ajuntament va ser present a la reunió on es va decidir ajornar la Fira. estem 
oberts a fer-la més endavant si és que l´organització i el sector ho creu oportú. 
Cal veure però les condicions del desconfinament quines seran a l´hora de 
programar les activitats de cara al futur. 

9. Benvolgut Salvi: Soc una treballadora del ram de l'hostaleria, 
confinada a casa. Visc a Figueres però hauria d'estar treballant a 
Empuriabrava. Davant d'aquest greu problema que patim es fa 
evident que la repercussió econòmica en municipis turístics com 
Castelló serà més que important. Com ho veu? Ha parlat amb gent 
del sector? Sara 

» La repercussió evidentment serà important i esperem entre tots trobar les 
solucions. He parlat amb gent del sector però ara mateix cap de nosaltres té clar 
quan i com es podrà reemprendre l´activitat. Caldran mesures per a la 
reactivació d´aquest sector des de tots els àmbits. 

10. Castelló no ha entrat dintre de les suspensions de llicencies del 
Pla director Costa Brava, que penseu del creixement urbanístic i de 
les al-legacions d IAEDEN? 

» Castelló d´Empúries té un POUM aprovat l´any 2014 o sigui no fa gaire si 
parlem amb termes urbanístics. A la seva aprovació ja es van preveure moltes 
mesures de caire ambiental i que ja eren obligades per la legislació del moment. 
Evidentment que tothom té dret a expressar la seva opinió i a presentar els 
recursos davant l´administració que consideri oportuns. 

11. Des de l´ajuntament esteu fent alguna atenció especial a la gent 
gran que viu sola, perquè me sembla que a Empuriabrava n´hi ha 
molta i a la vila també 

» Des que va començar l´estat d´alarma vam fer una crida de voluntaris per tal 
d´atendre les necessitats d´aquest col·lectiu. Ja s´estan atenent diferents 
persones amb aquest sistema de voluntariat i ahir mateix vàrem començar a 
trucar a les més de 1.500 persones de 70 anys o més empadronades al nostre 
municipi per oferir-los aquest servei si els cal. 



12. A l´agenda municipal hi ha anunciada cada dia l´Exposició 
“Carles Fages de Climent. L’Arcàdia empordanesa” però deu estar 
tancada no?? 

» Tots els museus estan tancats. Aquesta exposició romandrà tot l´any però ens 
disposem a retirar-la de l´agenda perquè no creï confusió. Moltes gràcies. 

13. Quines mesures pensen promoure en temes d´habitatge? es fara 
habitatge de protecció oficial? es crearà una oficina local 
d´habitatge? quna personal i recursos hi dediqueu? Gracies´. Josep 

» L´oficina local d´habitatge no ha deixat mai de funcionar. Ara estem pendents 
del concurs per ocupar la plaça de tècnic d´habitatge que els últims mesos no 
hem tingut. Aquesta oficina treballarà amb dues persones a temps complet. 
Pel que fa a Habitatges de protecció oficial el planejament ja contempla que 
qualsevol promoció d´habitatges nova ja tingui un percentatge d´habitatges de 
protecció oficial. Estem treballant també en projectes com són la masoveria 
urbana i la borsa d´habitatges de lloguer social. 

14. Salvi com és que els mitjans parlen molt de l´arribada de gent 
inconscient de segones residències a diversos indrets però no 
s´esmenta Empuriabrava, vol dir que aquí el problema no es dóna? 
Mercès per la resposta. Sílvia 

» Hem detectat l´arribada d´algun usuari de segona residència a les nits, molt 
pocs. La Policia Local fa controls juntament amb els Mossos d´Esquadra i 
també fa rondes per determinar si ens ha arribat aquesta problemàtica o no. 
Creiem que ens afecta poc. 

15. Suposo que ja n'esteu al cas però de nit i de matinada hi ha gent 
que surt per anar a córrer i fins i tot en bicicleta. No fan cap mal a 
ningú però són un mal exemple per als qui evitem de totes totes 
sortir de casa. 

» N´estem al cas. A dia d´avui portem posades 38 multes. La nostra intenció no 
és sancionar però a vegades és l´única solució davant els incompliments 
flagrants d´alguna gent. 

16. L'alcalde de Peralada ha dit que aviat s'arreglarà la carretera de 
Vilanova, tan important per a nosaltres. És així Salvi? 

» De fet, aquesta carretera pràcticament tota pertany al terme de Peralada i són 
ells els que últimament han estat en contacte amb la Generalitat per al seu 
arranjament. Jo coma a alcalde de Castelló vaig participar també en una reunió 
a la Generalitat per tractar aquest tema i s´estava pendent d´aprovar els nous 
pressupostos de la Generalitat. 

17. Encantado de saludarle, señor Güell. Somos una pareja de 
jubilados que vivimos en Empuriabrava hace bastante tiempo. 
Encantados de la vida. Para no hablar siempre del coronavirus, nos 
gustaria comentarle que el arreglo del paseo ha sido un gran acierto. 
¿Tienen previsto haver otras obras importantes en la urbanización 
en este mandato?. Gracias. Antonio y Rosa Maria 

» Ahora mismo las obres estan suspendidas veremos cuando podemos volver a 
iniciarlas. De todas forma tenemos pendientes de finalizar el auditorio del 
segundo piso del Centre de Serveis, las aceras de avinguda Marinada, aceras en 



Muga A, aceras en avinguda República Catalana en la zona de los "Barkitos", 
estamos trabajando en el cambio de usos de la Plaça de les Palmeres para hacer 
un edificio adequado para actividades durante todo el año, también estamos 
elaborando el proyecto para la adequación de la zona comercial de Sant Mori y 
otras obras que seguramente no podremos hacer debido a esta crisi sanitaria y 
económica en la que estamos. 

18. Curiositat personal. El cicle formatiu relacionat amb la nàutica 
funciona? Els alumnes tenen sortida professional? I, de passada, no 
ens convindria pas un cicle relacionat amb el món informàtic? 

» El cicle formatiu que ara està suspès degut a l´estat d´alarma, funciona molt 
bé. Justament el nostre municipi és ideal per donar sortida a aquests alumnes al 
mercat laboral. Estem treballant per aconseguir altres cicles formatius els quals 
no puc especificar perquè no sabem si es concretaran o no perquè és difícil 
obtenir un cicle formatiu ja que hi intervenen molts factors. 

19. FINAL. Fins aquí arriba l´entrevista d´avui amb Salvi Güell, a qui 
agraïm la seva predisposició habitual per compartir el seu temps 
amb tots nosaltres. Seguiu confinats! 

» Moltes gràcies a tothom per compartir aquests moments. És important en 
moments difícils com aquest ser positiu. Des de l´Ajuntament ho som tot i els 
entrebancs que segur que ens trobarem. Hem de ser optimistes i cuidar-nos 
molt tots plegats. Ànims a totes i tots! 

 


